
7 سیاسی

آصفری عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها مجلس: 

به دنبال پاسخگو کردن مسئولان هستیم

عضو کمیسیون انرژی مجلس:

»اقتدار در تصمیم گیری« مهمترین ویژگی وزیر پیشنهادی رفاه اجتماعی است

میرلوحی فعال سیاسی اصلاح طلب  :

هربارحوادثیرخمیدهدیکمتنراکپیمیکنند
وهمانراهحلتکراریرامیدهند

ســرویس سیاســی- محمود میرلوحی فعال 
سیاسی اصلاح طلب، درباره برخی از تریبون داران که با 
ادبیات و تحلیل های نادرست آتش خشم مردم را بیشتر 
کردند، گفت:  مدت هاست دوستان این دغدغه را دارند. 
درست است که قانون اساسی در سال ۵۸ تصویب شد، 
امــا ببینید آن زمان وضعیت ارتباطات دنیا چگونه بود. 
ما اوایل انقلاب دو شــبکه داشتیم شبکه یک و دو که 
به شبکه دو شبکه آموزش هم می گفتند. این دو شبکه 
هم از دو تا یازده شب پخش داشت اما امروز ۳۱ شبکه 

تلویزیونی داریم.
وی افــزود: اما با کمــال تعجب نگاه می کنیم، با 
وجود ارتباطات گســترده سراسر دنیا ما هیچ حرکت 
قابــل پیشــرفتی در ابن حوزه نکردیــم. در اصل ۴۴ 
کــه موضوع رادیو و تلویزیون مطرح بود نتوانســتیم 
انحصارات صدا و سیما را برطرف کنیم و روز به روز 
محدودتر شدیم. متاســفانه امروز یک اصلاح طلب 
نمی تواند بیاید در صدا و سیما صحبت کند،  به سمت 
انحصار پیچیده رفتیم و کم کم اســاتید و دانشجویان 
دیگر هم نمی توانند در صدا و سیما صحبت کنند. اخبار 
ما یک خبر مثبت از احزاب اصلاح طلب نمی دهد. فقط 
در زمان انتخابات یک ماه به صورت محدود  و از روی 
ناچار امکان اظهارنظر برای آنان فراهم می شــود. امام 
جمعه های ۱۵۰ شهر و نمایندگان مجلس همه اصولگرا 
هستند. این انحصارها ادامه دار شده و امثال رائفی پورها 

گرداننده صدا و سیما شده اند.
میرلوحی افزود:  مشــکل خیلی عمیق شــده و 
بعضی به این شــکایت ها رسیدگی و حتی توجه هم 
نمی کنند. همین افرادی که اخیرا به شبکه چهار دعوت 
کردند، عموما از دانشــگاه اخراج شدند و بعد آن ها را 
دوباره آوردند. رویکرد برخی آقایان این اســت، اگر 
کسی حرف مخالف حرف آنها بزند به کل مخالف او 
می شوند. روزهای گذشته که وزیر کشور گزارش خود 
را منتشر کرد شعار حمایت حمایت دادند که این موارد 
همــه مخالف نظر افکار عمومی بود. بعد از آن معاون 
امنیتی انتظامی وزیر کشور که باید انسان سیاست مدار 
باشــد و آرامش به جامعه تزریق کند در مورد حوادث 

کنونی د مقام قضایی اقدام به تهدید کرد.  
وی تصریــح کرد:  کدام یــک از این افراد تجربه 
سیاســی دارند. در نتیجه خودشــان نمــک به زخم 
می پاشند و متوجه وقایع در حال وقوع جامعه نیستند 
و چشمشان را به روی واقعیت های جامعه بستند. هر 

چه هم می گوییم فضا فرق کرده و از زمان انقلاب چهل 
سال گذشته و تکنولوژی امروز با چهل سال پیش تغییر 
کرده است به این حرف ها توجه نمی کنند. این جماعت 
بیست سال است که هیچ تغییری در دیدگاهشان ندادند 
و حوادث ۸۸ و ۹۸ را فقط محصول کار آمریکا می دانند. 
هــر بار این حوادث رخ می دهد انگار یک متن را کپی 
می کنند، دست این افراد می دهند و همان راه حل های 
تکراری را می دهند. میرلوحی در پاســخ به این سوال 
که رســالت صدا و سیما در این اتفاقات چیست و چه 
راهــکاری برای ایجاد رویکرد متفاوت در این چرخه 
پیشنهاد می دهید، گفت:  ایران متشکل از اقشار مختلف 
است. در یک خانواده، مادر، پدر و فرزندان متفاوت فکر 
می کنند ایران به این گستردگی مسلما افراد مختلف و با 
افکار متفاوتی را شامل می شود. در هیچ جای دنیا چنین 
انحصاری برای رسانه نیست که راه را بر طرفدار معتدل 
خود هم ببندد. در شورای پنجم تهران اصلاح طلب ها 
یک تریبون نداشتند. این برخورد با شوراها، NGOها 

و هنرمندها درست نیست.
وی افزود:  بنابراین تا کســی کمــی هوادار پیدا 

می کند از او می خواهند حرف آنها را بزند. نظیر همان 
رفتاری که با عادل فردوسی پور شد. به طور مثال همان 
اتفاقی که اخیرا در شبکه چهار افتاد باید گسترش پیدا 
کند و پذیرفتن تغییرات را شــروع کنند. کشور متکثر 
اســت، افراد متفاوت داریم، موافق و مخالف حجاب 
اجبــاری داریم، برای چه ایــن افراد را پنهان می کنیم. 
بعد می گویند مردم به شبکه های خارجی پناه می برند. 
واتس آپ، تلگرام و اینســتاگرام را قطع کردند. کجای 
دنیا چنین نگاهی به شبکه ها می شود. مردم حق انتخاب 
دارند. شما حق ندارید همه جا از خانه و اتاق خواب تا 
تفرجگاه های مردم سرک بکشید. خدا به پیغمبر خود 
می گوید اگر تندخو شــوی مردم از اطرافت پراکنده 

می شوند. امروز آن نرمی کجا رفته است؟ 
میرلوحــی تصریح کــرد: امروز متاســفانه در 
دست انداز عدم تشخیص و تدبیر افتادیم و برخی آقایان 
همان مونولوگ قدیمی و فرســوده را تکرار می کنند. 
آشــفتگی در اظهارنظرها هم دیده می شــود گفتید ما 
یکدست و یک صدا می شویم همه امور اصلاح خواهد 

شد چرا تا به حال موضوعی اصلاح نشده است؟ 

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون امور داخلی 
کشور و شوراها مجلس گفت: اعتراض طبق اصل 
۲۷ قانون اساسی حق قانونی مردم است و مردم هم 
طبق اصل ۲۷ قانون اساسی می توانند هر نوع شعاری 
که می خواهند داشته باشند و اعتراض کنند، منتها این 
شعارها نباید خلاف شرع مقدس اسلام باشد یا در 
جامعه ایجاد ناامنی کند. اما درخصوص اعتراضات 
مــن هم قبــول دارم که اصلا نیاز بــه مجوز ندارد 
چون قانون اساسی هم نیاورده است. محمدحسن 
آصفری عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها 
مجلس، در پاسخ به این سوال که »قانون اساسی برای 
تجمعات هیچ شرطی جز اینکه »مخل مبانی اسلام و 
مسلحانه« نباشد ندارد. یعنی نه مشروط به اخذ مجوز 
اســت و نه مانع دیگــری دارد اما اخیرا توضیحاتی 
که آقای جوکار نسبت به طرح ساماندهی تجمعات 
داده، می گوید که حتی شــعار را هم باید با فرماندار 
هماهنگ کننــد«، گفت: این طرح هنوز به صورت 
نهایی تکمیل نشــده و به صحن نیامده و تصویب 

نشده است و این مباحث در حد تدوین و تنظیم اولیه 
قبل از رسیدگی در کمیسیون است. اعتراض هم طبق 
اصل ۲۷ قانون اساسی حق قانونی مردم است و مردم 
هم طبق اصل ۲۷ قانون اساســی  می توانند هر نوع 
شعاری که می خواهند داشته باشند و اعتراض کنند، 
منتها این شــعارها نباید خلاف شرع مقدس اسلام 
باشد یا در جامعه ایجاد ناامنی کند. اما درخصوص 
اعتراضــات من هم قبول دارم که اصلا نیاز به مجوز 
ندارد چون قانون اساســی هم نیاورده است. عضو 
کمیســیون امور داخلی کشــور با اشاره به نقش و 
اهمیت ســاماندهی تجمعات بــه منظور برگزاری 
هرچه بهتر تصریح کرد: یکی مباحثی که زمینه تدوین 
طرحی پیرامون ساماندهی اعتراضات شد این بود که 
در کمیسیون معتقدیم که باید زیرساخت این مساله 
فراهم شود تا اگر گروهی آمدند و اعتراضی داشتند 
این به درســتی برگزار شود. نمونه این مساله اکنون 
در مقابل ســاختمان مجلس در حال انجام است که 
یک هفته در میان در مقابل مجلس تجمع اعتراضی 
برقرار است؛ کشاورزان، اصناف، کارگران، معلمان 
و گروه های مختلف اگر مطالبه و اعتراضی داشــته 
باشند اینجا تجمع می کنند و هیچکس هم متعرض 
این عزیزان نمی شود حق برخورد هم ندارند. حتی 
در شعارهایشان علیه مجلس و دولت شعار می دهند 
و کسی هم معترض آن ها نمی شود. ما با تدوین طرح 
در این زمینه به دنبال این هســتیم که این اعتراضات 
مورد سوءاســتفاده جریانات آشوبگر قرار نگیرد، 
البته از سوی دیگر با نظر شما موافقم که باید نیروی 
انتظامی آنچنان مقتدری داشته باشیم که اجازه ندهند 
اغتشاشگران از اعتراض مردم سوءاستفاده کنند. برای 
تشکیل تجمع اعتراضی نیاز به یک زیرساخت وجود 
دارد و آن زیرساخت هم احزاب هستند، تا زمانی که 
در کشور ما احزاب و جریانات و تشکل ها قانونمند 

و تقویت نشــوند، این اعتراضات هم به هدف خود 
نمی رســند. مردم درباره گرانی اعتراض دارند، یک 
باره می بیینید که دو نفر می آیند سوءاستفاده می کنند 
و این آسیب زا است. از سوی دیگر کسی هم نمی آید 
پاســخ مردم را بدهد که نتیجه این اعتراض چه شد، 
مردم به یک عملکردی اعتراض دارند یک نفر بیاید 
و پاسخگو باشد. به همین منظور به دنبال این هستیم 
که در این قانون این مســاله را به نتیجه برسانیم که 
تجمع اعتراضی با مسئولیت برگزار شود و در مقابل 
پاسخگویی هم وجود داشــته باشد. نماینده مردم 
اراک در مجلــس افزود: یعنــی ما به عنوان نماینده 
مردم مسئولان را ملزم و مکلف کنیم که پاسخگوی 
مطالبات مردم باشند که اگر اعتراضی داشتند، پاسخ و 
نتیجه مشخص اعلام شود. مردم که بیکار نیستند هر 
روز بیایند و در مورد یک مساله ای تجمع کنند، از نظر 
قانونمند کردن این مبحث به دنبال این هدف هستیم. 
وی در رابطه با روند کند بررســی طرح، گفت: بله، 
این طرح کند پیش می رود و من هم نسبت به این امر 
گلایه دارم. همچنین بعید می دانم که برای تصویب 
به امســال برسد. ما توقع داریم که به روند تدوین و 
رسیدگی آن سرعت بخشیده شود و این مساله را در 
کمیسیون مطرح خواهیم کرد. البته اگر رئیس جمهور 
یک لایحه در این زمینه بیاورد به نظرم باید سرعت 
بیشــتری به این روند داده شود و کار بهتر و زودتر 
پیش برود. آصفری درخصوص بازداشت شدگان 
اعتراضــات اخیر، عنوان کرد: من آمار مشــخص 
نگرفتم امــا نتیجه پیگیــری و صحبت هایی که با 
خانواده های این افراد داشتیم این بود که اکثراً افراد را 
با قید تعهد آزاد کردند، بخش دیگری از بازداشــت 
شدگان که مثلا سلاح سرد در اختیار داشتند را سعی 
کردند با ســند آزاد کنند و به نظرم جمع محدود و 

اندکی هنوز در بازداشت هستند.

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه 
حل مشکلات متعدد وزارت تعاون،کار و رفاه اجتماعی نیاز به تصمیم گیری قاطع 
دارد و این اقتدار در تصمیم گیری از ویژگی های وزیر پیشــنهادی وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی اســت. عبدالعلی رحیمی مظفری در مورد عملکرد و ســوابق 
گزینه پیشــنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: صولت مرتضویی از نیروهای 
توانمند باتجربه و اجرایی کشــور است و نسبت به قوانین ، کار اجرایی و مدیریتی 
تسلط خوبی دارد. عضو کمیسیون انرژی مجلس،ویژگی مهم صولت مرتضویی را 
اقتدار در تصمیم گیری خواند و افزود: این وزراتخانه با مشکلات متعددی در حوزه 
کارگران و بازنشستگان مواجهه است و نیاز به تصمیم گیری قاطع دارد و این اقتدار 
در تصمیم گیری از ویژگی و حُسن های گزینه پیشنهادی وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی اســت. نماینده مردم سروستان بیان داشــت: البته حیف است که وی از 
مجموعه نهاد ریاست جمهوری خارج شود چون یکی از توانمندترین مدیران کشور 
است، نمایندگان نگران هستند که بخش های اجرایی نهاد ریاست جمهوری به چه 

شخصی سپرده می شود. رحیمی مظفری با توجه به سوابق و تجربیات مرتضویی 
در حوزه مختلف اجرایی بیان داشــت: پیش بینی می شــود که وی بتواند با رای 
اعتماد بالایی از مجلس به عنوان وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی انتخاب شود. سید 
صولت مرتضوی باباحیدری، متولد ۱۳۴۰ از چهارمحال بختیاری سرپرست فعلی 
نهاد ریاست جمهوری که در کارنامه خود سمت هایی مختلفی از بخشداری تا معاون 
اجرایی رئیس جمهور دولت سیزدهم را بر عهده داشته است.وی همچنین ریاست 
سازمان اموال و املاک بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی، ستاد انتخابات کشور، معاون 
سیاســی وزارت کشور، شهردار مشهد، استاندار خراسان جنوبی، بخشدار مرکزی 
فارسان، فرماندار لردگان، فرماندار بیرجند، مدیرکل اقدامات تأمینی سازمان زندان ها، 
مدیرکل امور اداری و مالی سازمان زندان ها را عهده دار بوده است.آیت الله سید ابراهیم 
رئیسی رئیس جمهور روز شنبه ) ۲۳ مهرماه( در نامه ای به محمدباقر قالیباف رئیس 
مجلس شــورای اسلامی، سید صولت مرتضوی را به عنوان وزیر پیشنهادی تعاون، 

کار و رفاه اجتماعی معرفی کرده است.

یک فعال سیاسی اصلاح طلب گفت:  همان اتفاقی که اخیرا در شبکه چهار افتاد باید گسترش پیدا کند و پذیرفتن تغییرات را شروع کنند. کشور 
متکثر است، افراد متفاوت داریم، موافق و مخالف حجاب اجباری داریم، برای چه این افراد را پنهان کنیم.

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون 
برنامــه و بودجه مجلــس توضیحاتی 
درباره مشــمولان افزایــش حقوق بر 
اســاس لایحه متناسب ســازی حقوق 
کارکنان دولت و بازنشستگان کشوری 

و لشکری ارائه داد.
جعفر قادری با اشــاره به تصویب 
کلیات لایحه متناســب ســازی حقوق 
کارکنان دولت و بازنشستگان کشوری و 
لشکری در مجلس، گفت: در این لایحه 
دولت پیشــنهاداتی برای ترمیم حقوق 

شاغلان و بازنشستگان کشوری و لشکری آورده است.
وی بیــان کرد: در لایحه متناســب ســازی حقوق کارکنــان دولت و 
بازنشستگان کشــوری و لشــکری برای افزایش حقوق مشمولان صندوق 
تأمیــن اجتماعی هیچ پیشــنهادی نیامده اســت، چرا که از ابتدای امســال 
 مشــمولان صنــدوق تأمین اجتماعــی افزایش حقوق خــود را دریافت ک

ردند.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه لایحه 
متناسب سازی حقوق کارکنان دولت و بازنشستگان کشوری و لشکری برای 
کارکنان دولت یعنی شــاغلان و بازنشستگان دولتی است، تصریح کرد: البته 
کارکنان دولت که مشمول قانون کار هستند هم قبلًا ۳۸ درصد افزایش حقوق 
داشتند و لایحه مذکور برای این افراد هم افزایش حقوق در نظر نگرفته است.
نماینده مردم شــیراز در مجلس شورای اســلامی اظهار داشت: حقوق 
کارکنان دولت که در مشــاغل غیر کارگری هســتند و تحت شمول صندوق 

بازنشستگی کشوری و لشکری هستند، افزایش خواهد یافت. 
قادری درباره میزان افزایش حقوق مشمولان لایحه متناسب سازی حقوق 
کارکنان دولت و بازنشستگان کشوری و لشکری، گفت: حقوق شاغلان یک 
میلیون تومان و حقوق بازنشستگان نیز ۹۰۰ هزار تومان افزایش می یابد. علاوه 
بر این، برای حق عائله مندی ۲۰۰ هزار تومان و برای هر فرزند هم ۱۰۰ هزار 
تومان به حقوق کارکنان و بازنشستگان کشوری و لشکری اضافه خواهد شد. 
وی ادامه داد: در مجموع به هر شــاغل و بازنشســته دولتی کشــوری یا 
لشــکری بین یک میلیون تا یک میلیون و ۲۰۰ هزار تومان اضافه می شــود و 

مواردی چون حق عائله مندی و حق اولاد هم برای آنان لحاظ خواهد شد. 
عضو کمیســیون برنامه و بودجه مجلس شــورای اسلامی درباره میزان 
افزایش حقوق بازنشســتگان کشوری و لشــکری، بیان کرد: ما در کمیسیون 
برنامه و بودجه مجلس بحث و تبادل نظر کردیم و گفتیم که بازنشستگان انتظار 
همسان ســازی حقوق هم دارند. بر این اساس، برای آنان پیش بینی کردیم که 
علاوه بر افزایش حقوقی که بر اساس لایحه مذکور خواهند داشت، ۵ درصد 

دیگر هم به حقوق آنان اضافه شود. 
نماینده مردم شــیراز در مجلس شــورای اســلامی تصریح کرد: دولت 
پیشنهاد آورده بود که مستمری افراد تحت پوشش کمیته امداد و بهزیستی بین 
۵ تا ۱۰ درصد افزایش پیدا کند که ما آن را به ۳۰ درصد افزایش دادیم و دولت 
هم قبول کرد. همچنین حقوق جانبازان و رزمندگان معسر فاقد شغل و درآمد 

به ۵ میلیون و ۶۰۰ هزار افزایش خواهد یافت.

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون 
امنیت ملی مجلس گفت: برخی مناطق 
نیاز شــدید به افزایش تعــداد نماینده 
دارند، چراکه حــوزه ای با ۷۰هزار نفر 
جمعیــت یک نماینده در مجلس دارد و 
یک شهرســتان با ۵۰۰هزار نفر نیز یک 

نماینده دارد.
فداحسین مالکی عضو کمیسیون 
امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس 
شورای اسلامی درباره موضوع تقسیم 
برخی اســتان ها در کشــور، گفت: از 
نظر تقســیمات کشوری برخی از اســتان ها در دستور کار هستند، اما اغلب 
نمایندگان مجلس نظر بر این دارند که با توجه به شرایط موجود ممکن است 

دولت آمادگی اعمال این تغییرات را نداشته باشد.
وی تصریح کرد: همان طور که می دانید تقســیمات اســتانی، مکانیزم و 
ســازوکار خاص خودش را دارد. نظر رئیس جمهور بر این است که وزارت 
کشــور روی این موضوع کار کند و هر جا به نتیجه رســید، فرایند آن شروع 
شــود. اما نکته مهم آن است که این اصلاحات هزینه هنگفتی برای دولت در 

پی خواهد داشت.
مالکی در پاســخ به این سوال که آیا تقسیم حوزه های انتخابیه نیز مورد 
بررســی قرار گرفته اســت، بیان کرد: در رابطه با تقسیم حوزه های انتخابیه، 
مجلس ابتدا باید تصمیم بگیرد که چه تعداد نماینده می تواند بعد از این چند 
سال اضافه کند، سپس بررسی ها به این سمت خواهد رفت که چه تعدادی از 

حوزه های انتخابیه به نماینده بیشتری نیاز دارند و باید تقسیم شوند.
وی در پاســخ به این سوال که آیا تهران نیز به چند حوزه تقسیم خواهد 
شــد، عنوان کرد: در کشــور حوزه های انتخابیه ای داریم که نسبت به تهران 
در اولویت بالاتری قرار دارند، حوزه هایی که حســاس به شــمار می روند و 
با توجه به جمعیت یا مســائلی که دارند به نماینده بیشتری برای رسیدگی به 

امور خود نیازمند هستند، بنابراین باید بررسی دقیق حوزه ها صورت گیرد.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس تاکید کرد: اصلاح 
حتمــاً باید در برخی حوزه ها که نیازمند هســتند، صورت گیرد، اما در حال 
حاضر دولت در شــرایطی نیست که بخواهد استان ها را تقسیم کند، چرا که 
این کار هزینه ســنگینی به همراه خواهد داشــت. بنابراین باید به دولت حق 

بدهیم که این اقدام را عقب بیاندازد.
مالکی اظهار داشت: درباره تقسیم حوزه های انتخابیه، این موضوع باید 
با ورود مجلس آغاز شود تا مشخص شود چه تعداد صندلی یا ظرفیت قرار 
است اضافه شود. در مرحله بعد مجلس نتایج را به دولت ابلاغ کند تا دولت 

نیز بر اساس آن پیشنهادات خود را برای ادامه مسیر ارائه دهد.
وی بیان کرد: برخی موضوع تقســیم استان ها را مطرح می کنند و برخی 
دیگر به تقسیم حوزه های انتخابیه می پردازند، اما آنچه مسلم است این است 

که تقسیم حوزه های انتخابیه راحت تر و در دسترس تر خواهد بود.
مالکی با بیان اینکه هنوز اصلاح قانون انتخابات جدی نشــده اســت، 
گفت: باید یک هماهنگی میان مجلس و شــورای نگهبان درباره این موضوع 
صورت گیرد. البته صحبت هایی در این زمینه انجام شده است. برخی مناطق 
نیاز شدیدی به افزایش تعداد نماینده دارند، چرا که شاهد هستیم حوزه ای با 
۷۰ هزار نفر جمعیت یک نماینده در مجلس دارد و یک شهرســتان با حدود 

۵۰۰ هزار نفر جمعیت نیز یک نماینده دارد.
عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس خاطرنشــان 
کرد: در چنین شرایطی رسیدگی به امور مردم مقدور نیست. بنابراین تقسیم 
حوزه های انتخابیه و اصلاح قانون انتخابات موضوعی لازم و ضروری است. 
 بایــد برای این امر پیش از انتخابات ۱۴۰۲ مجلس شــورای اســلامی اقدام 

شود.

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس تشریح کرد:

حقوق کدام گروه از شاغلان و 
بازنشستگان افزایش می یابد

مالکی عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس مطرح کرد:

لزوم اصلاح قانون انتخابات

تا اطلاع ثانوی 

دانش آموز زندانی 

صحنه نبرد در مدارس  

ستاد سرگرمی حوزه علمیه

شکایت فراجا از نمایندگان 

تعریف کنیم

می گویند ضدانقلاب هستید!

دبیرستان دخترانه اردبیل 

مغایر با ایران واقعی

اخبار ویژه ...

طی دو روز گذشته خبری مبنی بر قطع سرویس های ارسال پیامک برای 
سرویس های پیام کوتاه منتشر شد. آن طور که اعلام شده، مشکلی در زمینه 
ارسال پیامک های شــخصی وجود ندارد اما ممکن است محدودیت هایی 
در زمینه ارسال پیامک های انبوه وجود داشته باشد. برخی از کاربران حوزه 
فضای مجازی، از اختلال و قطعی ارســال پیامک برای ســرویس های پیام 
کوتاه، خبر داده اند. گفته شــده که این محدودیت ظاهرا با دســتور قضایی 
و برای تمامی ســرویس های پیامک کوتاه تا اطلاع ثانوی در سراسر کشور 
اعمال شــده اســت. پیگیری برای تایید یا تکذیب این موضوع از وزارت 
ارتباطات و فناوری اطلاعات به نتیجه نرســید اما شواهد نشان می دهد در 
زمینه پیامک های انبوه بانک ها محدودیتی وجود ندارد اما برای اطلاع رسانی 

اگر پیامک ها از تعدادی بیشتر شود، امکان ارسال وجود ندارد.

یوسف نوری، وزیر آموزش و پرورش در پاسخ به این پرسش که چه 
تعداد دانش آموز در اغتشاشات اخیر دستگیر شدند، اظهار کرد: دانش آموز 
بازداشتی و زندانی در این خصوص نداریم. در کانون اصلاح و تربیت قبل 
از این اغتشاشات، نوجوانانی حضور داشتند که ترک تحصیل کرده و به دلیل 
بزهی که انجام داده اند در آن مکان تحت آموزش و تربیت بودند. وی ادامه 
داد: دانش آموزان اگر موردی داشته باشند در مراکز مشاوره مدرسه راهنمایی 
می شوند لذا تعبیری که دانش آموزان به مراکز کانون اصلاح و تربیت منتقل 
می شــوند، تعبیر مناسبی نبوده اســت. نوری درباره اینکه رسانه های معاند 
از کشته شــدن دانش آموزان در اغتشاشات خبر دادند، گفت: چنین چیزی 
نداریم. دیروز یک مورد را در اردبیل اعلام کردند که اصلا چنین چیزی، مبنا 
ندارد. وی در واکنش به این جمله که »عنوان شده است برخی دانش آموزان 
در این جریانات در کشور مورد ضرب و جرح قرار گرفته اند«، افزود: ما از 
گل نازک تــر با دانش آموزان حرف نمی زنیم. مورد برخورد با دانش آموزان 
را هم ندیده ام. بر اســاس آنچه از مســئولان مربوطه کســب اطلاع کردم، 

دانش آموز بازداشتی و دستگیر شده نداریم. 

سردار سلامی فرمانده سپاه پاسداران انقلاب با اشاره به اتفاقات اخیر 
کشــور گفت: امروز تلاش آمریکایی ها این است که صحنه نبرد به مدارس 
کشیده شود، زیرا با دانش آموزان نمی توان هیچ برخوردی کرد و دشمن به 
دنبال بی هویت کردن جوانان ماســت هرچه فاصله جوامع از نظر فرهنگی 
از فرهنگ آمریکایی بیشــتر باشــد، شدت این تهاجم قوی تر خواهد بود و 
هرچه تفاضل ارزش های ما با ارزش های آمریکایی بیشــتر باشــد، موج آن 

تهاجم بیشتر است.

در بیانیه ســتاد بازی و ســرگرمی حوزه علمیه قم آمده است: از اتهام 
زنــی خارج از اندازه و انداختن تمام گناه حوادث اخیر به گردن بازی های 
کامپیوتری پرهیز شود و حداقل تا زمان بررسی دقیق ابعاد تاثیرات هر یک 

از عوامل مختلف از چنین اتهاماتی پرهیز شود.

ســید مرتضی حسینی در نشســت علنی مجلس شورای اسلامی در 
تذکر شــفاهی خود گفت: گویا نیروی انتظامی از برخی نمایندگان مجلس 
که از عملکرد گشــت ارشــاد انتقاد کرده اند، شکایت کرده است. این عمل 
یک بدعت و برخلاف اصول ۸۴ و ۸۶ قانون اساســی اســت. نماینده مردم 
میانه در مجلس یازدهم افزود: حمایت قاطع نمایندگان از فراجا که با صبر 
و ایثار در مقابل اغتشاشــگران، براندازان و آشــوبگران ایستادگی می کنند، 
یک ضرورت و راهبرد امنیتی اســت و منافی انتقاداتی که برخی عملکردها 
و رفتارها داریم، نیســت. وی تصریح کرد: گشت ارشاد جزو اصول دین و 
قانون اساســی نیســت که قابل نقد و بازنگری نباشد، آن اندازه که دشمنان 
نظام از وجود گشت ارشاد بهره برداری کردند، دلسوزان انقلاب بهره ای از 
آن نبردند. حضرت امام )ره( ۴۰ سال قبل در فرمان ۸ ماده ای خود فرمودند، 

»احدی حق ندارد با مردم رفتار غیراسلامی داشته باشد.«

فاطمی امین با انتقاد از اینکه استاندارد های بومی در کشور وجود ندارد، 
گفت: ما باید مرجعیت اســتاندارد داشته باشــیم. نمی توان گفت کشوری 
که دانش بنیان اســت و اقتصاد آن به ســمت دانش بنیان ها حرکت می کند، 
اســتاندارد هایی دارای مرجعیت خاص خود نداشته باشد. وی اضافه کرد: 
ما باید اســتاندارد برای خودمان تعریف کنیم و اگر بخواهیم به این ســمت 
حرکت کنیم باید به سمت پنج مولفه از جمله تصویب، تبیین، صحه گذاری، 
گواهی دهی حرکت کنیم؛ بنابراین، فضای کاری پیشــروی ســازمان ملی 

استاندارد جایگاه ویژه ای پیدا می کند.

فعال سیاسی اصلاح طلب و دبیرکل حزب جمهوریت، گفت: به هر کسی 
بگوییم آقا بالای چشم شما ابروست می گویند ضد انقلاب هستید! اگر بگوییم 
چرا اختلاس می کنید، می گویند شما از آمریکا خط می گیرید! این حرف ها به 

شدت ناراحت کننده است و باید جلو این حرکت ها گرفته شود.

نماینده اردبیل در مجلس شــورای اســلامی ورود نیروهای امنیتی به 
دبیرســتان دخترانه ای در اردبیل را تکذیب کرد و گفت: قرآن بیاورید قســم 
می خورم که چنین چیزی صحت ندارد که نیروهای امنیتی وارد دبیرســتان 
دخترانه ای در اردبیل شده اند و هیچ دانش آموزی بازداشت، مجروح و کشته 
نشــده است. حجت الاسلام سید کاظم موســوی درباره این که آیا نیروهای 
امنیتی وارد دبیرســتان دخترانه ای شده و به دنبال آن تعدادی از دانش آموزان 
بازداشت و مجروح شده اند، گفت: اصلا چنین چیزی صحت ندارد و تکذیب 
می کنم قرآن بیاورید و قســم می خورم که چنین چیزی درست نیست که به 
دبیرســتان دخترانه حمله شده و به آنجا وارد شده اند. وی مجددا تاکید کرد: 
هیچ نیرویی هفته گذشته وارد مدرسه دخترانه ای در اردبیل نشده است اصلا 

چرا باید این کار را انجام دهند و بخواهند دانش آموزی را بازداشت کنند. 

غلامعلی حدادعادل رییس شــورای ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی با 
اشاره به اغتشاش های اخیر در کشور گفت: وقوع چنین حوادثی دور از انتظار 
نبوده و نیست، هر فردی ماهیت انقلاب اسلامی را بشناسد و به عظمت این 
انقلاب پی برده باشــد، از این نوع حوادث غافلگیر نخواهد شد. وی با تأکید 
بر اینکه در فضای مجازی ایرانی ســاخته شده که کاملًا مغایر با ایران واقعی 
است، اضافه کرد: در فضای مجازی و شبکه های اجتماعی که امروز تبدیل به 
ابزاری برای دنیای استکبار شده، آن چنان خبر و شایعه می سازند که از ایران جز 
خرابی و اغتشاش و درهم ریختگی خبر دیگری نیست. آن ها می خواهند چنین 
القا کنند که ایران بر باد رفته و در حال فروپاشی است. اما ایران واقعی، ایرانی 
اســت که خار چشم دشمنان اســت و مقتدرانه و باشکوه در حال حرکت به 
سوی اهداف و ارزش های انقلاب اسلامی است. این توطئه ها و طراحی های 

دنیای استکبار نه برای اولین بار است و نه آخرین خواهد بود.

 کدام یک از این افراد تجربه سیاسی دارند. در نتیجه خودشان نمک به زخم می پاشند 
و متوجه وقایع در حال وقوع جامعه نیســتند و چشمشان را به روی واقعیت های 
جامعه بستند. هر چه هم می گوییم فضا فرق کرده و از زمان انقلاب چهل سال گذشته و 
تکنولوژی امروز با چهل سال پیش تغییر کرده است به این حرف ها توجه نمی کنند.
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